
Protokoll - Styremøte mai 2024

Dato: 14.05.2024 18:00

Sted: Skansen

Deltagere:

Chris Thomas Skogli
Aagot Opheim
Anja Diez
Olav-Magnar Nes
Ulf Bjørnar Stordalmo
Hans Helmer Sæternes
Isabelle Sande - ikke tilstede
Siri Hanset Monsø - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/5/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/5/2

Rapport om uønsket hendelse
Det ble rapportert en uønsket hendelse på nybegynnerturen til Knarrlagssundet. Se vedlegg i Bård. 

Styret må vurdere og eventuelt fatte tiltak.

Vedtak
Aksjoner / tiltak:

Minne aktivitetslederne om å ha kameratsjekk også på vann, hvor hempe er inkludert.
Ulf lager en liten laminert huskeliste som turledere kan ha med seg.  (Ulf)
Hendelsesrapport legges ut på TKK.no. (Chris Thomas)

NB! Dersom det skal være aktivitetsledersamling på vann, kan "Hand of God"-redning være en del av
dette.
Vedtaket var enstemmig.

Trondhjems Kajakklubb
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Sak 24/5/3

Utedusj
Vi har fått tilbud for arbeidet med utedusj på kr. 97.000. Dette er ca 30% over budsjettet.

Vi må vurdere om en prisen (ca 125k totalt?) er fornuftig mot hva vi får igjen. Alternativer kan være

1. Gå for tilbudet
2. Droppe det og selge dusjen
3. Prøve å finne alternativ finansiering, feks gjennom samarbeid med Trondheim Havn og kommunen,

evt med RS og Seilforeningen.
4. Prøve å finne alternativ dusj / løsning.

Vedtak
Vi avslår tilbudet og går for en annen type dusj med tilkobling til spyleslange. 

Sak 24/5/4

Organisering av søndagspadling sesongen 2024
Før den store HMS-planen er ferdig, trenger vi regler for søndagsturen. Skal det være krav om turleder?
Hvordan organiserer vi det? Påmelding. Frist for avlysing. 

Vedtak

Alle som skal bli med på søndagstur skal møtes på plena kl. 11:45
Det skal velges en leder, en som padler foran, samt to som padler bak. Dette gjøres på plena.
Gjennomføre før-turen-sjekk ute på plena.

Ulf lager Før-turen-sjekk. 
CTS legger ut på tkk.no og sender ut epost.

Sak 24/5/5

Evaluering padleboka
Vi diskuterte punktene under. Punktene vil i stor grad løse seg selv med ny versjon.

Innspel til padleboka etter å ha vore på fellestur.
Til neste styremøte helst:

Reservasjon via padleboka: Folk vil gjerne kunna reservera den eller den kajakken frå dato til dato.
Oversikt over kajakkar med nummer og STØRRELSE – liten stor middels. Nyttig for å sleppa å dra ut alle
for å testa og ikkje minst dersom det blir mogleg å reservera kajakk via padleboka.
Når reservering skjer via papirskjema, tenker ikkje folk på at dei skal skriva seg ut og inn via padleboka
også. Eg slo fast på Knarrlagsturen at dei skulle det.
Det er eit uendeleg mas frå padleboka om å skriva seg ut sjølv om me er midt i turen. Bør det ikkje vera
mogleg å føra på kor lenge me har tenkt å låna kajakken?

Aagot
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Sak 24/5/6

Ledig reolplass for styret
Det er én ledig reolplass til styrets disposisjon. Styret velger hva som skal gjøres med denne. Plass nr 56,
reol 6.

Vedtak
Chris tar en sjekk med personer med verv. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/7

Materialforvalter / verkstedsgruppe
Ettersom Ruben vil ikke skal fortsette å vedlikeholde kajakker etter i år, må vi tenke på å etablere en stabil
løsning. Det kan kanskje være aktuelt å la noen ha mer ansvar for utstyr generelt? Dette kan muligens
være på tvers av flere grener.

Det ble kun diskutert og ikke konkludert med noe spesielt.

Sak 24/5/8

Årsmøte idrettsrådet
Kort orientering fra årsmøtet.

Sak 24/5/9

Årshjul
https://aarshjulet.nif.no/tjenester/

Sak 24/5/10

Søknad om utdanningsstøtte
Søknaden er vedlagt

Vedtak
Styret godkjenner søknaden.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/5/11

Låser fellesreoler
Vurdere elektroniske låser.

Vedtak
André undersøker samme lås som vi har på hoveddøren. Han kan kjøpe inn dersom prisen er fornuftig.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/5/12

Besøk av uvedkommende
Reolnøklene og router er borte. Et skap (hengelås) er kanskje forsøkt brutt opp.

Vedtak

Chris Thomas varsler grensjefer og leietakere om å sjekke skapene sine
Hussjefen sjekker huset
Chris Thomas snakker med Seilforeningen, og hører om de har opplevd noe samtidig.
Epost til medlemmer med påminnelse om å være nøyaktig med å låse dører og vinduer.
Chris Thomas anmelder forholdet

Vedtaket var enstemmig.
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